
Protokół Nr XL/22
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 24 lutego 2022r.

XL Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan Jan Mach – 
Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:14 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Joanna Kalus-Grzegorzek
- Damian Kiecka

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 17 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Wojciecha Dudek oraz Radnego 
Grzegorza Kaczmarczyk. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Grzegorza 
Kaczmarczyk.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Damian Mrowiec, Mateusz Szweda

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący zaproponował wprowadzenie dwóch projektów uchwał dot. diet radnych i sołtysów, 
które byłyby podejmowane jako ostatnie w punkcie 5. 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wysokości diet przysługujących radnym. 



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Damian Mrowiec, Mateusz Szweda

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wysokości diet przysługujących sołtysom. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Damian Mrowiec, Mateusz Szweda

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXXIX Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne uwagi.

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz przedstawił etapy realizacji następujących zadań inwestycyjnych:

• termomodernizacja budynków komunalnych,
• budowa i przebudowa ogólnodostępnej infrastruktury aktywnego wypoczynku na terenie miasta 

Orzesze - boisko wielofunkcyjne w Orzeszu-Zawiści.
Poinformował, że wybudowany budynek szatniowy został przyporządkowany Miejskiemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej oraz Stowarzyszeniu.

Na Sesję dotarł Radny Damian Mrowiec – 18 radnych obecnych na sali. 

Pani Mariola Szczekała wyjaśniła, że:
• regulacja sterowników oświetlenia ulicznego nie jest możliwa, ponieważ są to sterowniki starego 

typu. Dodała, że można by wprowadzić automatyczne sterowanie, co wiąże się jednak z wymianą 
na sterowniki nowego typu, na co nie ma wolnych środków w budżecie,

• rowy na terenie Orzesza będą oczyszczane zgodnie z potrzebami oraz w miarę możliwości 
finansowych,

• zamiatanie ulic i koszenie poboczy nastąpi po Akcji Zima,
• dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg można uzyskać tylko na drogi spełniające 

określone parametry. 

Pan Arkadiusz Bargiel przypomniał terminy wymiany źródeł ciepła zgonie z uchwałą antysmogową. 
Dodał, że przedmiotowa uchwała obowiązuje i nie będzie zmieniana. Powiedział, że wymiana powinna 
przebiegać zgodnie z harmonogramem. Dodał, że w Urzędzie działa punkt konsultacyjny programu 
Czyste Powietrze. Dopowiedział, że wnioski z Czystego Powietrza dotyczące kotłów na ekogroszek 
należy rozliczyć do końca marca br. Powiedział, że do 30 czerwca br. trzeba złożyć deklarację dotyczącą 
tego, czym budynek jest opalany, zaś nowe budynki muszą złożyć taką deklarację do 14 dni od 
uruchomienia źródła ciepła. 



Na Sesję dotarł Radny Mateusz Szweda – 19 radnych obecnych na sali. 

Burmistrz poinformował, że w ramach II edycji Polskiego Ładu planowane jest złożenie następujących 
wniosków:

• kanalizacja sanitarna w dzielnicy Jaśkowice na kwotę 65mln zł,
• dokończenie kanalizacji w centrum miasta do 5mln zł,
• rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści na kwotę 15mln zł.

Przypomniał, że o godz.17 rozpocznie się spotkanie informacyjne z Firmą Egis i Spółką CPK odnośnie 
przebiegu przez Miasto Orzesze kolei dużych prędkości. Dodał, że spotkanie to nie wyklucza spotkania 
stacjonarnego czy też konsultacji. 

Powiedział, że w Gardawicach na DK 81 na skrzyżowaniu przy Szkole Podstawowej, po długim czasie 
powstaje sygnalizacja świetlna. 

Odpowiadając na zadane przez Radnego Krzysztofa Giel pytania, Pan Arkadiusz Bargiel wyjaśnił, że:
• ankiety składane przez mieszkańców dot. opalania budynków są wprowadzane do bazy danych 

Ministerstwa, co pomoże wskazać regiony, które potrzebują większych dofinansowań na wymianą 
kotłów. Dodał, że będzie to podstawowa wiedza ile w danym rejonie jest kotłów i jakiego typu,

• Burmistrz Miasta Mikołowa został wyznaczony do przeprowadzenia postępowania polegającego 
na wydaniu decyzji administracyjnej dotyczącej ustalenia środowiskowych uwarunkowań dla 
przedsięwzięcia pn. wydobycie piasku budowlanego ze złoża ”Gardawice K-2”. Poinformował, że 
postępowanie to jest na etapie uzgadniania z Sanepidem, z Polskimi Wodami oraz z Regionalnym 
Dyrektorem Ochrony Środowiska.

Odpowiadając na pytanie Radnego Lechosława Łukasik dotyczące sytuacji na nowej oczyszczalni ście-
ków, Pan Wiesław Klar powiedział, że ograniczony został zrzut złych ścieków i jeżeli pracownik oczysz-
czalni stwierdzi, że ściek jest niewłaściwy to zrzut nie jest dozwolony. Dodał, że ścieki rozpuszczane wo-
dami deszczowymi trudno będzie rozdzielić i ten problem musi być rozwiązany na posesjach mieszkań-
ców. Poinformował o zaistniałej sytuacji związanej ze zrzutem do studzienki na terenie miasta ścieków z 
beczkowozu przez nieuczciwego przewoźnika. Wyjaśnił, że oczyszczalnia przyjmuje osady z przydomo-
wych oczyszczalni ścieków, jednak musi to być wcześniej zadeklarowane przez przewoźnika. Dopowie-
dział, że oczyszczalnia jeżeli chodzi o ilość ścieków zaprojektowana jest dla całego miasta.

W związku z pytaniem Radnego Stanisława Wycisło, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów poin-
formowała, że poprzez Lokalną Grupę Działania Ziemia Pszczyńska na zadanie budowy boiska przy 
szkole w Zawiści pozyskano kwotę w wysokości 120.000 złotych. 

Radny Stanisław Wycisło zwrócił się o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich o 
przeprowadzenie napraw bieżących pobocza ulicy Mikołowskiej. Dodał, że drzewa wzdłuż ulicy 
Mikołowskiej chylą nad jezdnię i przy mocnym wietrze może dojść do tragedii. Zwrócił się także z
prośbą, aby wystąpić o likwidację nieużywanych słupów z telekomunikacji szczególnie na ul.Kasztano-
wej, Odrodzenia, Łącznej.

Radny Michał Macioszek zwrócił się z prośbą, aby w trybie pilnym było wysypane pobocze na ulicy Ko-
ściuszki, które obecnie praktycznie już nie istnieje.

Naczelnik Wydziału Komunalnego wyjaśniła, że osoby, które budują zjazdy muszą wystąpić o zezwole-
nie na jego lokalizację.

Zwrócono się z prośbą, aby ze względu na pojawiające się dziury rozpocząć temat bieżących remontów 
po okresie zimowym.

W związku z pytaniami poinformowano, że:
• ulica Popiełuszki znalazła się w I edycji programu Polski Ład, na co otrzymano promesę wstępną, 

w związku z czym sporządzana jest dokumentacja pod zamówienie przetargowe,



• gmina w roku 2017 rozpoczęła działania mające na celu nabycie gruntu zajętego pod ulicę Popie-
łuszki i Suszecką. W 2020 roku Wojewoda Śląski odmówił gminie nabycia z mocy prawa tego te-
renu. Po tej odmowie ponownie w lipcu 2021 roku został złożony wniosek w trybie ustawy wpro-
wadzającej zmiany do ustawy o samorządzie terytorialnym i ustawy o pracownikach samorządo-
wych, jednak do tej pory nie ma żadnej informacji od Wojewody w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej ilości złożonych wnio-
sków do programu finansowania usuwania wyrobów zawierających azbest. Zwrócił się z apelem do 
mieszkańców Orzesza o składanie ankiet związanych z planami przebiegu szybkich kolei realizowanych 
w ramach Centralnego Portu Komunikacyjnego. Przekazał zaproszenie Miejskiej Biblioteki Publicznej w 
Łaziskach Górnych na charytatywny koncert akustyczny.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Skarg 
Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że skarga dotyczyły kwestii wcześniej rozpatrywanych skarg, a obecnie 
złożona nie wykazuje nowych okoliczności, w związku z czym na podstawie przepisów KPA, Komisja 
proponuje podtrzymać stanowisko zajęte w uchwałach wcześniej podjętych. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

c) zmian w budżecie na 2022 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie na 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

d) przyj ęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2022

Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu. 
Przedstawił protokół z dnia 24 lutego 2022r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w sprawie:
- przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Miasta Orzesze na rok 2022
- wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i 
ich domowników
- wyznaczenia miejsca przeznaczonego dla rolników i ich domowników do prowadzenia handlu w piątki i 
soboty
- zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska w Orzeszu.
Protokół stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

e) wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul.W.Łokietka
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej 
przy ul.W.Łokietka. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Giel
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

f) wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul.Słonecznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej 
przy ul.Słonecznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

g) wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul.Skośnej działka 
nr 3078/54
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej 
przy ul.Skośnej działka nr 3078/54. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

h) wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul.Skośnej działka 
nr 3077/54
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej 
przy ul.Skośnej działka nr 3077/54. 

Wyniki głosowania



ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Dolnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Dolnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

j) wyra żenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Bolesława Chrobrego
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Bolesława 
Chrobrego. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

k) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy ul.Piastowskiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Piastowskiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:



ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

l) zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

m) wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w 
piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

n) wyznaczenia miejsca przeznaczonego dla rolników i ich domowników do prowadzenia handlu w 
piątki i soboty
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyznaczenia miejsca przeznaczonego dla rolników i ich domowników do 
prowadzenia handlu w piątki i soboty. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

o) wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu przedstawionych wariantów trasy linii kolejowych w 
ramach inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego
Przewodniczący poinformował, że projekt został złożony w ramach inicjatywy uchwałodawczej przez 
Radną Joannę Kalus-Grzegorzek, który pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu przedstawionych wariantów trasy 
linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

p) wysokości diet przysługujących radnym
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu. 
Dodał, że przedmiotowa uchwały zmniejszy wysokość diet wypłacanych radnym.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wysokości diet przysługujących radnym. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
PRZECIW (2) Damian Mrowiec, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grażyna Bortlik
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

r) wysokości diet przysługujących sołtysom
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wysokości diet przysługujących sołtysom. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Damian Mrowiec
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

6. Sprawozdania z działalności Komisji działaj ących przy Radzie Miejskiej za II półrocze 2021 
roku
W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod oddzielne głosowanie sprawozdania 
poszczególnych Komisji.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2021 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za II półrocze 2021 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka

7. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XL 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


